
 
 
Comissió d’Associacions del CEUPF 

Acta 4-2022/2023 

 

Lloc: Barcelona, UPF, aula 40.105. 

Data: 07/02/2023 

Inici de la reunió: 19:42h 

Final de la reunió: 20:47h 

 

Assistència: 

Assisteixen les següents persones en representació de les següents associacions tal com consta 

a l’acta d’assistència: 

Miguel Berros, Col·lectiu de Joves Comunistes. 

Delane Miror, Front d’Estudiants. 

Marc García, Front d’Estudiants. 

Hugo Gonzalez Escapa, S’ha Acabat. 

Alejandro Fernàndez, S’ha Acabat. 

Marta Tejeda, European Union Society (EUS). 

Ana Jover Sánchez,  Time Is Up. 

Joan Carmona Planells, BDS. 

Alice Ghencea, BDS. 

Muriel Riera Martínez, BCN Debating Society. 

Lorena Díaz, Kalnykova, UNSA BCN. 

Imanol Olite Crisol, UNSA BCN. 

Martina Roig, PUC. 

Nàdia Peña, As. Estudiants en defensa de l’educació pública. 

Clàudia Lara, Jovent Republicà. 

Ismael Berdié, FNEC. 

Max Oliveras, Joves Ecosocialistes. 

Paula Vázquez, Deba-t.org. 

Raúl Manzón, Desperta!. 

Irene Laborda, ESN Barcelona UPF. 

Aritz Blanco, ESN Barcelona UPF. 

Laia Gurrutxaga, TREMPATS. 

Ricardo Sastre Ferrer, Pompeu Farra. 

Pol Villaverde, L’Universitari. 

 

Assisteixen online: 

David Paredes, AREI. 

Amàlia, ATRI. 

Estela, AIESEC. 

 

També assisteixen: 

Marc Velasco, Representant de les Associacions al CEUPF. 

Josep Vila, Estudiant en pràctiques del CEUPF. 

 

Assisteixen com a convidats: 

Pablo Pareja, Vicerector i Adjunt del Rector de Professorat i Comunitat Universitària. 

Clara Velasco, Delegada del Rector pels Estudiants. 

Gemma Garcia, Cap del SACU. 

 



 
 
Ordre del dia 

1. Benvinguda del Representant de les Associacions. 

2. Aprovació, si escau, de la proposta de distribució de despatxos. 

3. Elecció del representant de les associacions a la redacció del Pla d'Igualtat. 

4. Explicació de la Comissió EUtopia. 

5. Data mostra d'associacions. 

6. Precs i preguntes. 

 

 

Descripció de la sessió i acords 

 

1. Benvinguda del Representant de les Associacions 

Jo, en Marc Velasco, representant de les associacions, dona la benvinguda als assistents, agrint 

l’assistència tant de les representants associatius com dels representants institucionals de la 

UPF. I explico l’ordre del dia. 

 

2. Aprovació, si escau, de la proposta de distribució de despatxos. 

Jo representant de les associacions dono la paraula al Vicerector Pablo Pareja que destaca la 

voluntat de cooperar i d’escoltar a les associacions, explica el perquè de la no acceptació en 

primera instància donat que va haver associacions que li van manifestar en privat que la 

distribució no satisfeia les seves necessitats i que l’anterior distribució va ser aprovada per 

consens. 

Es projecte la proposta de la nova distribució de despatxos la qual es pot trobar annexa a aquesta 

acta i s’obre el debat de les associacions. 

Jovent Republicà proposa moure BDS del despatx 20.1E02 a la Sala de Reunions. 

ESN destaca la importància de fer un bon ús dels despatxos no per fer reunions ni fer de 

magatzem. 

ATRI proposa que BDS en comptes de moure a la sala de reunions es mogui als despatxos on hi 

ha tres associacions. 

S’Ha Acabat pregunta pels usos del Local de l’Assemblea Ciutadella al que la cap del SACU 

respon que aquell no es un espai habilitat per a les associacions. 

UNSA proposa intercanviar al Front d’Estudiants per EUS argumentat que l’afinitat temàtica de 

la segona associació és millor. Front d’Estudiants respon en contra de la proposta dient que fan 

molt ús dels despatx. 

ESN recorda la utilitat de magatzem per guardar material. 

Constatada la manca de consens en la proposta de distribució de despatxos, aquesta es passa a 

votació mitjançant formulari. Es donen cinc minuts per votar. 

El resultat de les votacions són 18 vots a favor i 4 en contra, per tant, s’aprova la proposta per 

majoria simple. 

El Vicerector, demana a les associacions que si no estan d’acord amb el procediment de votació 

i el volen impugnar al considerar que per una proposta com aquesta per ser aprovada requereix 

de consens, ho manifestin en aquest moment. Al no haver cap manifestació en aquest sentit 

dona per vàlid l’acord i demana a les quatre associacions que han votat en contra que respectin 

l’acord. 

La Cap del SACU explica el procediment per a acreditar els membres de les associacions i 

demana a les associacions que mantinguin nets els despatxos. 

 

S’altera l’ordre del dia per a tractar seguits els temes d’interès pel Vicerector, tractant-se a 

continuació el cinquè punt de l’ordre del dia 

 



 
 

5. Data mostra d'associacions. 

L’Universitari proposa el que considera els millors moments per fer-ho, que són o bé just 

després de les eleccions o al tornar de Setmana Santa. 

S’ha Acabat també s’afegeix a la proposta de la setmana de l’11 abril. 

PUC proposa la setmana del 17 al·legant que fer-ho just al tornar de Setmana Santa i exàmens 

és complicat. La Delegada del Rector per als estudiants destaca que aquesta proposta és més 

realista. 

Recollint les diferents propostes i acordant fer-ho després de Setmana Santa es vota entre les 

següents propostes: 

- 11 d’abril al Campus del Poblenou i 12 d’abril al Campus de la Ciutadella 

- 18 d’abril a Poblenou i 19 d’abril a Ciutadella 

La segona proposta rep la totalitat del vots i per tant s’acorda per consens celebrar la mostra 

d’associacions els dies 18 i 19 d’abril. 

El Vicerector fa una crida a les associacions per a evitar un episodi com el de l’any passat. 

Explica el consens de l’equip de govern per acceptar la llibertat d’expressió a la universitat i les 

conseqüències tant personals com col·lectives que tindria boicotejar violentament la presència 

d’una associació a la mostra. 

L’Universitari se suma a aquests comentaris., tot explicant que organitzar una mostra 

d’associacions implica moltes hores i que sap greu que l’èxit de la mosta de l’any passat es 

veiés condicionat pels actes violents d’alguns. 

 

Els convidats a aquesta reunió abandonen aquesta en acabar el punt anterior, s’agreix la seva 

assistència. 

 

3. Elecció del representant de les associacions a la redacció del Pla d'Igualtat. 

Jo, el Representant de les Associacions, explico que s’ha de seleccionar un representant de les 

associacions per a col·laborar en la redacció del tercer Pla d’Igualtat de la UPF. Demana que si 

hi ha persones interessades es dirigeixin a ell en el proper dia i en cas d’haver més candidats que 

llocs a cobrir es procediria a votació mitjançant el grup de WhatsApp o una nova reunió 

d’aquesta comissió. Reflexiona sobre que seria interessant enviar algun representant que 

vingués d’una associació sensibilitzada amb el tema. 

 

4. Explicació de la Comissió EUtopia. 

Jo, representant de les associacions, explico el funcionament de la Comissió EUtopia i els 

membres d’aquestes. L’estudiant en pràctiques explica que aquelles associacions estructurades 

al voltant de l’aliança EUtopia i que ho puguin acreditar mitjançant una copia dels estatus 

segellada pel registre de la generalitat tenen potestat per nomenar representants a aquesta 

comissió acreditant que aquests son socis de l’associació amb la firma del president i el vist-i-

blau del secretari. 

 

6. Precs i preguntes 

Pompeu Farra organitza una formació de punt lila que tindrà certificació. 

Joves Ecosocialistes organitzen actes relacionades amb el 8M. 

L’Universitari recorda que tenen una agenda on les associacions poden inscriure les seves 

activitats per a que tothom les pugui consultar. 

 

 



 
 
Exhaurida l’ordre del dia a les 20:47 hores es dona per finita la reunió de la Comissió 

d’Associacions del dia 7 de febrer de 2023 el contingut de la qual queda recollida en aquesta 

acta de 4  pàgines i un annex, la qual recullo i signo a continuació. 

 

 

  



 
 
Annex únic: proposta de distribució de despatxos 

 


